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A magyarkanizsai Turisztikai Desztinácó Menedzsment szervezte azt a tanácskozást, melynek a helyi közösség épülete adott 
otthont kedden délelőtt. A beszélgetésen részt vettek mindazok, akik érintettek a témában és javaslataikkal hozzá tudnak járulni 
ahhoz, hogy a meglévő lehetőségeket még jobban kihasználják, illetve új ötletek felvetése is napirendi ponton szerepelt. A kerekasz-
tal-beszélgetést Fejsztámer Róbert, magyarkanizsai polgármester is kiemelt fontosságúnak tartotta, hisz már többször is elhangzott, 
elsősorban a turizmusfejlesztésre kívánnak még nagyobb hangsúlyt fektetni úgy a városban, mint az egész község területén. Falusi-, 
sport-, de a gyógyturizmus és vendéglátó-ipar képviselői is mind-mind hozzátették ötleteiket a tanácskozáshoz, mely azt hivatott 
elősegíteni, hogy közös kommunikációval haladjanak a jó felé.

Koza Róbert, a TDM elnöke kiemelte:
– Négy szakcsoportot állítottunk fel: az egyik a falusi turizmus, a másik a sportturizmussal, a harmadik pedig a folyami turiz-

mussal, míg a negyedik a strand működésével, koordinálásával foglalkozik. A fürdőturizmus fejlesztése igencsak fontos lenne, mert 
nyílt téri medencénk, ami használható, a strandon van Magyarkanizsán, továbbá a község területén még Oromon. Ahhoz, hogy für-
dővárosként labdába tudjunk rúgni, befektetéseket kellene eszközölnünk. A jelen levők nem irányítják, hanem javaslataikkal segítik 
a fejlesztést abban a reményben, hogy a felső vezetés ezt fi gyelembe veszi. – mondta Koza.

A fórumnak helyet adó helyi közösség elnöke, Lackó Róbert, a konkrét eredményekről és várható eseményekről adott hírt:
– A munkacsoport megalakulása már egy jó lépés. A helyi közösség eddig a vásárokat szervezte Magyarkanizsán, de igyekeztünk 

minden rendezvény mellett teljes mellszélességgel kiállni, ahol csak lehetett. Most egy olyan történet van kifejlődőben, ahol a helyi 
közösség a strand nyári, illetve az egész évi működését fogja egy bizonyos szinten koordinálni. Természetesen nem csak egy sze-
mélyben, hanem egy öttagú munkcsoporttal. Célunk, hogy rendszerben gondolkodjunk, hogy a történéseknél ne csak az adott helyi 
lakosság legyen jelen, hanem az egész község polgárai tudjanak róla és részt is vegyenek. Május elsejére a kemping területét szép 
környezetté varázsoljuk. A nyár folyamán a Tisza-parton Sörfesztivál is lesz, de a futball-világbajnokság idejére egy nagy sátorral és 
kivetítővel várjuk majd az embereket. Szeptember 8-án pedig az első Vadászfeszivált tartjuk, ahová külföldi vendégeket is várunk. 

Tomin Zoran, idegenforgalommal megbízott polgármesteri tanácsnok is részt vett a tanácskozáson, aki többek között elmondta, 
fejleszteni igencsak sok mindent lehetne, és Magyarkanizsában sok lehetőség is rejlik!

– Az elmúlt időszakban, pontosan a tavalyi év folyamán százezer nálunk éjszakázó vendég töltött el napokat a városban, és ez 
nem is olyan rossz arány, ha azt vesszük, Zlatiborhoz képest milyen picik vagyunk, s ez az ő forgalmuknak megközelítőleg tíz szá-
zaléka. Az önkormányzat keresi a leghatékonyabb megoldásokat, ez is az elsődleges célunk. Én személy szerint örömmel venném, 
ha egy nagybefektető érkezne a városba, akár a meglévő épületeket kihasználva, akár újat létrehozva.

A tanácskozás résztvevői irányt mutatattak egymásnak és ötleteikkel segítették egymást és a vezetőségnek is tolmácsolták javas-
lataikat, annak reményében, hogy együtt gondolkodva tegyék meg az előre vivő lépéseket.
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Középpontban a turizmus
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